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Mevrouw de Kleijn van Heemskerk Lokaal heeft op 7 juni 2022 de volgende vragen ingediend. 
 
Afgelopen week is Heemskerk Lokaal benaderd door buurtbewoners van speeltuin Poelenburg. De 
gemeente wil deze speelplaats opheffen, deels doordat sommige speeltoestellen aan het einde van 
hun levensduur zijn maar ook vanwege de overlast. De buurtbewoners spreken over slechte 
participatie. Ook hadden zij graag vroegtijdig mee willen denken over de toekomstplannen van de 
bestaande speeltuin. In raadsmemo BIRM/2020/0583 is te lezen dat in 2020 een deel van speeltuin 
Poelenburg heringericht zal worden.
 
In deze raadmemo geven wij antwoord op de door u gestelde vragen.

1. Welk [preventief] bewonersparticipatietraject is hier precies gelopen? 
De bestaande speelplek Poelenburg is aan vervanging toe. Gezien de ongunstige ligging en gegeven 
de huidige problematiek zetten we in op verplaatsing van de speelplek naar de groenkavel aan de 
overzijde van de weg. De locatie Huibert Pootstraat. In samenwerking met de buurt, maken we een 
plan voor de inrichting van een nieuwe speelplek. Dinsdag 7 juni hebben wij  een startfestival 
georganiseerd om de bewoners op locatie te spreken. Ook hebben bewoners een flyer ontvangen met 
een enquête. Buurtkinderen kunnen aangeven wat zij graag zouden willen op deze plek. Met 
bewoners gaan we in gesprek over hoe zij de inrichting voor ogen hebben. En welke wensen zij 
hebben met betrekking tot het gebruik. De uitkomsten van de enquête en de inventarisatie door de 
gesprekken uit de buurt, worden meegenomen in de uitwerking van de plannen. 

2. Hoe kan het gebeuren dat de wijk zo ontevreden is over het proces? 
Naar aanleiding van gesprekken met de buurtbewoners, merken we dat bewoners zich onveilig voelen 
in hun eigen wijk. Er wordt veel gepest en de tolerantie in de buurt is laag. Kinderen en jongeren 
durven geen gebruik te maken van de skatebaan aan de Geelvinckstraat of het Cruijff Court. Omdat 
zij dan opgewacht worden of op de terugweg achterna gezeten worden. De speelplek wordt nagenoeg 
niet bespeeld door jonge kinderen. Omdat hangjongeren de plek zwaar vervuilen door in de glijgoot te 
plassen en glas achter te laten onder de schommels. 
Onze onderhoudsdienst is dagelijks bezig om deze speelplek schoon te maken. Naast de inrichting 
van de nieuwe plek, maken we ook  een plan voor de tijdelijke inrichting van de oude locatie en gaan 
we intensiever controleren op vaste en onverwachte momenten. Wanneer er jeugd wordt aangetroffen 
kan de aanpak uit het programma Jeugd & Veiligheid worden ingezet. Afgelopen maand zij de 
buitengewoon opsporingsambtenaren (BOA’s) al begonnen met steviger controleren van het gebied.

3. Poelenburg is 1 van de twee grote centrale, goed bezochte speeltuinen uit de omgeving. 
Waarom heeft het college, ten koste van onze kinderen juist deze plek gekozen als 
inbreilocatie voor woningbouw? 

Door de speelplek te verplaatsen naar de Huibert Pootstraat maken we ruimte voor een andere 
inrichting van de oude locatie en verwachten we de overlast te verminderen. Het college heeft echter 
nog geen gesprek gevoerd of een keuze gemaakt over de inrichting van deze locatie. De ruimte heeft 
nu de bestemming openbaar groen.
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4. In de raadsmemo BIRM/2020/0583 staat een deels herinrichting van Poelenburg 
begroot/gepland. Kunnen we spreken over geldverspilling als de speeltuin nu, 2 jaar na de 
herinrichting gesloopt wordt? 

Nee, er is geen sprake van verspilling. In de raadsmemo BIRM/2020/0583 zijn vragen beantwoord 
over de huidige financiën binnen het budget Speelvoorzieningen. Er staat aangegeven dat een deel 
van de speeltuin Poelenburg heringericht wordt. Omdat door vandalisme een aantal toestellen 
verloren zijn gegaan.  De toestellen die we geplaatst hebben en nog meerdere jaren mee kunnen, 
worden hergebruikt in speeltuinen van de gemeente. 

5. Speeltuinen staan bekend als hangplek en zorgen overal voor overlast. U geeft aan dat de 
speeltuin mede vanwege de overlast wordt weggehaald. Gaat u alle speeltuinen 
verwijderen waar overlast is? 

Nee, we gaan niet alle speeltuinen verwijderen waar overlast is. Op enkele speelplekken ervaren 
omwonenden overlast van jeugd in de nachtelijke uren. Om dit tegen te gaan richten we speellocaties 
zoveel mogelijk in zodat deze niet uitnodigen voor onze oudere jeugd om rond te hangen. Ook zetten 
we op deze locaties onze jongerenwerkers en BOA’s in. 

6. Waarom zet u niet vaker/meer in op handhaving in deze buurt om overlast te voorkomen?
De handhaving in de wijk Poelenburg is afgelopen maand geïntensiveerd. Uit de wijk ontvangt de 
gemeente nauwelijks overlastmeldingen maar de BOA’s hebben geconstateerd dat het in de wijk 
onrustiger wordt. Om deze reden is het toezicht geïntensiveerd.


